

Fingerprint officer: Ziggy KC HUI

Kingsway Global Services Group Ltd.
"Affiliation of Global ID Services"

(Fingerprint & Authentication Services)
#316-4538 Kingsway, Crystal Office Tower, Burnaby, B.C., V5H 4T9
Office: 604-563-1011 / Email: ziggy.hui@shaw.ca



Royal
Canadian
Mounted
Police

Gendarmerie
royale
du
Canada

**Private Fingerprinting Company Locations Accredited by the RCMP /
Emplacements d'entreprises privées d'empreintes digitales accrédités par la GRC
Last updated on / Dernière mise à jour : 2019-10-08**

Only the company locations listed below have been authorized to take fingerprints for civil purposes and submit them as electronic transactions for verification against the National Repository of Criminal Records. This list is subject to change as company locations can be added or removed at any time. For an up-to-date list, or for questions concerning this list, please contact Canadian Criminal Real Time Identification Services by email at: CCRTIS-SCICTR@rcmp-grc.gc.ca or by phone at: 613-998-6362.

Seules les entreprises énumérées ci-dessous sont autorisées à prendre des empreintes digitales à des fins civiles et à les transmettre par voies électroniques à des fins de vérification du répertoire nationale des casiers judiciaires. Cette liste est sujette à modification puisque des entreprises peuvent être ajoutées ou supprimées à tout moment. Pour obtenir une liste à jour ou pour toute question concernant cette liste, veuillez contacter le Service canadien d'identification criminelle en temps réel à l'adresse courriel suivante : CCRTIS-SCICTR@rcmp-grc.gc.ca ou par téléphone au : 613-998-6362.

* Per Canada Post's recommendation, the addresses below have not been translated.

* Selon la recommandation de Postes Canada, les adresses ci-dessous n'ont pas été traduites.

BRITISH COLUMBIA / COLOMBIE-BRITANNIQUE

CITY / VILLE	COMPANY / ENTREPRISE	ADDRESS / ADRESSE
BURNABY	Kingsway Global Services Group Ltd.	4538 Kingsway Street, Unit 316, Burnaby, BC V5H 4T9
CHILLIWACK	Griffin Investigations and Security Services	9300 Nowell Street, Unit 101, Chilliwack, BC V2P 4V7
COURTENAY	The Canadian Corps of Commissionaires	2435 Mansfield Drive, Suite 200, Courtenay, BC V9N 2M2
KELOWNA	The Canadian Corps of Commissionaires	103-346 Lawrence Avenue, Suite 100, Kelowna, BC V1Y 6L4